
Protokół Nr LXVIII/2023
z posiedzenia LXVIII sesji Rady Miejskiej w Gostyninie VIII kadencji

z dnia 29 Listopada 2023 roku.

Stan – 15
Obecni – 12

Lista obecności w załączniku.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 13:40.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania uchwał. Otwieram LXVIII sesję Rady Miejskiej VIII Kadencji. Witam Panie
i  Panów Radnych przybyłych na dzisiejszą  sesję,  witam Burmistrza  Miasta  Pana Pawła
Kalinowskiego,  witam Zastępcę Burmistrza Panią  Halinę Fijałkowską,  witam Sekretarza
Miejskiego Panią  Hannę Adamską,  witam Skarbnika  Miasta  Panią  Bożenę Sokołowską,
witam  gości,  którzy  przybyli  na  część  informacyjną  sesji,  witam  Panią  Naczelnik
Magdalenę  Świderską,   witam Panią  Renatę  Zagórską  Kierownika  MOPS,  witam Pana
Daniela  Przybylskiego  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji,  witam  Panią
Julitę Pilichowicz Biuro Obsługi Rady Miejskiej,   witam Pana informatyka, witam media
gostynińskie, witam Wszystkich Państwa.

Do punktu 2

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Porządek sesji Państwo otrzymali. Czy
ktoś ma jakieś uwagi, bądź propozycje zmian do porządku obrad?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Panie Przewodniczący, chciałbym wprowadzić do
porządku  dzisiejszych  obrad  dwa  projekty  uchwał.  Pierwszy  projekt  dotyczy  ustalenia
przebiegu dróg: ul. Kutnowskiej, ul 3 Maja, ul. Tadeusza Kościuszki, ul. Rynek, ul. Jana
Pawła II oraz ul. Płockiej - ma to związek z koniecznością uregulowania własności  gruntów
po  których  przebiegają  wskazane  drogi,  natomiast  drugi  projekt  uchwały,  to  projekt
zmieniający uchwałę nr 386/LVI/2022 Rady Miejskiej w Gostyninie z dnia 29 grudnia 2022
roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2034 - w momencie, kiedy
złożyliśmy Państwu projekt uchwały zmieniająca uchwałę budżetową w tym dniu nie było
konieczności  dokonywania  zmian,  jednak  jak  się  okazuje  WPF  jest  konieczny  do
uzupełnienia. 



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  –  Dobrze,  przegłosujemy  zmiany.
Proponuję, aby uchwała w sprawie przebiegu dróg: ul. Kutnowskiej, ul 3 Maja, ul. Tadeusza
Kościuszki, ul. Rynek, ul. Jana Pawła II oraz ul. Płockiej znalazła się w punkcie 16.  

Za  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  jako  punkt  16  „uchwały  w  sprawie  ustalenia
przebiegu dróg: ul. Kutnowskiej, ul 3 Maja, ul. Tadeusza Kościuszki, ul. Rynek, ul. Jana
Pawła II oraz ul. Płockiej głosowano następująco:

Za - 9: Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz,
Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została wprowadzona do porządku obrad jako punkt 16. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder –  Druga  uchwała,  mianowicie  WPF,
proponuję, aby był to punkt 21. 

Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 21 „uchwały  zmieniająca uchwałę nr
386/LVI/2022  Rady  Miejskiej  w  Gostyninie  z  dnia  29  grudnia  2022  roku  w  sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2034 głosowano następująco:

Za - 9: Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz,
Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została wprowadzona do porządku obrad jako punkt 21. 

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami głosowano następująco:

Za - 9: Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz,
Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.



4. Informacja  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  o  realizacji  zadań
w okresie od grudnia 2022 do grudnia 2023.

5. Informacja  Burmistrza  Miasta  o  zrealizowanych  w  okresie  od  grudnia  2022  do
grudnia 2023 programach prozdrowotnych i profilaktycznych.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  nr  377/LV/2022  Rady  Miejskiej
w  Gostyninie  z dnia  29  listopada  2022  r.  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata
2023–2025.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Przedszkola  nr  5  w  Gostyninie
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Gostyninie.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Gostyninie z dnia 29 marca
2006 r. Nr 216/XXXVIII/06 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania,
odpłatności i zwolnienia od opłat za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,
z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z zaburzeniami
psychicznymi.

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego
do przyznania świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności  w formie
zasiłku  celowego  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

11. Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków w zakresie  dożywiania
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla
osób  objętych  wieloletnim  rządowym programem „Posiłek  w  szkole  i  w  domu  na  lata
2024-2028”.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Gostyninie  z  dnia  30
grudnia 2019 r. Nr 134/XVII/2019 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka
u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 427/LXXXIV/2018 Rady Miejskiej
w Gostyninie z dnia 11 września 2018 r.  w sprawie ustalenia wysokości opłat  za
pobyt  dziecka  i  wyżywienie  w Klubie  Dziecięcym  „Uśmiech  Malucha”  w
Gostyninie.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  „Programu  współpracy  Miasta  Gostynina  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami,  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych
oddanych  w  użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych  wytycznych  sprzedaży
nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  przebiegu  dróg:  ul.  Kutnowskiej,  ul  3  Maja,  ul.
Tadeusza Kościuszki, ul. Rynek, ul. Jana Pawła II oraz ul. Płockiej. 



17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków
transportowych. 

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  rocznych  stawek  podatku  od
nieruchomości na 2024 rok.

19. Informacja o wymiarze podatku rolnego i leśnego na 2024 rok.

20. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.

21. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  386/LVI/2022  Rady  Miejskiej  w  Gostyninie
z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-
2034. 

22. Przyjęcie protokołu z LXV, LXVI sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.

23. Sprawy różne.

24. Zamknięcie obrad.

(Przybyła Radna Anna Florczak, Radny Stanisław Wróblewski 
oraz Radny Arkadiusz Szulczewski…)

Do punktu 3 

Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.

Burmistrz  Miasta  Paweł  Kalinowski  -  Przedstawił  sprawozdanie  za  okres  od dnia  24
października 2023 roku do dnia 22 listopada  2023 roku –  treść  sprawozdania stanowi
załącznik do protokołu w wersji papierowej.  

Radny  Stanisław  Wróblewski  -  Panie  Burmistrzu  odbieram  te  comiesięczne  Pana
wypowiedzi jako spis pobożnych życzeń i treści, które są tam zawarte ni jak się mają do
tego,  co w mieście  czujemy i  widzimy.   Czyste  powietrze  pojawiło  się  dzisiaj  w Pana
wypowiedzi, przynajmniej kilkakrotnie, a ja z przedwczoraj mam zrobiony wykres jak to
kształtowało się powietrze w mieście. Np. ul. Kutnowska przekroczenie od godziny 20 do
godziny 8 rano przekroczenie norm 554%, 557%, 578%, czyli 5, 6 krotne przekroczenie
norm zatrucia powietrza, mówię tutaj w skali WHO, w tym dniu w ogóle  było kiepsko, to
nie są rekordy w mieście, są i wyższe na innych ulicach, chyba najgorzej było 13 listopada,
gdzie normy przekroczono 7,5 - 8 razy, to są wskaźniki fatalne. My być może nie czujemy
tego  tak  na  co  dzień,  chociaż  niejednokrotnie  wychodząc  z  mieszkania  mówimy  „ale
śmierdząco, ale nakopcone”, nieskuteczność jest naszych oddziaływań, skoro to w dalszym
ciągu  dzieje  się,  jedyne  lekarstwo  było  w  ostatnich  dniach,  jak  tak  mocno  wiało,  to
wszystko wywiało gdzieś, rozpędziło i wtedy wskaźniki są piękne, poniżej 30-40%, a tak
jest 500, 600, 300% normy, coś jest tutaj w dalszym ciągu nie tak, bo działania na papierze
są, czyste powietrze przewija się wielokrotnie, a jest ono śmierdzące, brudne, szkodliwe.
Drugi temat, który chciałbym poruszyć, to efekt wczorajszej komisji, gdy dyskutowaliśmy



o przygotowaniu dróg  miejskich do zimy, ale jednocześnie o bezpieczeństwie na drogach -
był wniosek i apel, żeby znaleźć trochę „drobnych” na doposażenie szczególnie przejść dla
pieszych. My jako kierowcy jeżdżący i ludzie w mieście dostrzegają fakt, że te przejścia
ciągle są za ciemne, że nie widać ludzi, był pomysł, żeby nakazać zakładać odblaski na
ubrania,  wtedy  byliby  bardziej  widoczni,  ale  Pani  Burmistrz  mówiła,  że  słup  solarny
kosztuje około 8.000,00 zł, może koncertujmy się na słupach solarnych, bo zwykły słup
kosztuje  trzydzieści  parę  tysięcy,  to  może  te  solarne  by  nam  pomogły,  ponieważ  Pan
poruszył to w swoim sprawozdaniu, a jesteśmy tuż przed budżetem, może warto byłoby
jeszcze znaleźć kilka złoty na te cele. W sprawozdaniu  jest dużo takich szczegółowych,
przycięcie  krzewów,  przycięcie  drzewka,  co  jest  żenujące  dla  mnie,  jak  ja  to  czytam,
natomiast apelowałem o to, żeby niepotrzebne znaki ograniczające prędkość 40 pousuwać
i w pierwszym tygodniu trochę usunięto, a teraz nic już się nie rusza, Pan Przewodniczący
apelował,  żeby tak  codziennie  jedną drogę  zwizytować,  żeby zobaczyć  gdzie  są  błędne
znaki, gdzie niepotrzebne, żeby to usuwać, żeby to poprawiać, ale  jakoś to się zatrzymało,
likwidacja znaku, to już chyba nie są takie duże pieniądze, bo co innego ustawić znak, ale
zlikwidować,  warto byłoby całą gromadę tych 40 pousuwać,  bo to są postawione znaki
bezzasadnie, nie wiadomo po co. 

Burmistrz  Miasta Paweł Kalinowski  -  Od razu się  odniosę -  odniosę  się najpierw do
czystego powietrza, ja czytałem w swoim sprawozdaniu, że miasto po raz kolejny wystąpiło
do Marszałka Województwa, ruszył program Mazowsze dla czystego powietrza 2024, jak
tylko ten program został uruchomiony miasto  przystąpiło do tego projektu, aby ubiegać się
o środki dla  mieszkańców, aby mieszkańcy mogli  uzyskać dofinansowanie do wymiany
kopciuchów. Na ten moment, to możemy zrobić, taki program jest organizowany, więc nie
jesteśmy  bierni,  staramy  się  jak  najszybciej  pomóc.  Od  razu  zaznaczę,
że w przyszłorocznym budżecie planujemy dla mieszkańców zmianę kwoty na wymianę
pieców z 3.000,00 zł do 5.000,00 zł. Wiem, że dzisiaj na ten moment efektów nie ma, ale
wierzymy  w  to  głęboko,   że  w  przyszłości  te  działania,  oby  miały  swoje   efekty.
Przypominamy o ekodoradcy, to już w niedalekiej przyszłości zostanie takowy zatrudniony,
dostaliśmy na  to  dofinasowanie,  więc  czekamy na  podpisanie  umowy.   Jeżeli  chodzi  o
znaki,  to  przyjmuję  oczywiście  tą  uwagę,  faktycznie  wydział  dróg  będzie  musiał
współpracować                     z zespołem, który zarządza, również zatwierdza stałe projekty
organizacji ruchu, więc jak tylko sesja się skończy przekażę informację do Wydziału Dróg,
żeby to również na tapetę wydział wziął. Co do lamp  solarnych, jestem  też jak najbardziej
za, czekamy na składane wnioski, czekamy na różnego rodzaju programy, przypomnę, że w
zeszłym roku miasto próbowało od Marszałka, niestety na zakup lamp solarnych miasto z
tego programu nie mogło skorzystać, bo się nie zakwalifikowaliśmy. 

Radny Bogdan Ozimek - Myślę, że to co kolega Stanisław mówił nie będzie odnosić się do
ulicy Kościuszki, tam  żadnych pomysłów radnego Wróblewskiego sobie nie życzę, kiedyś
przedstawił  Pan coś  takiego,  ale  chciałem się  jeszcze odnieść  do sprawy ARION Med,
dożywanie z Zamku,  czy to jest nowa umowa, może coś bliżej?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Nie, umowa już trwa od zdaje się dwóch lat, cały
czas.

Radny Bogdan Ozimek - Bo oni wypowiedzieli?



Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Tak, był taki moment, w czasie wakacji, że Zamek
wypowiedział  umowę ARION-owi  z  uwagi  na  niezbyt  korzystne  warunki,  jakie  spółka
miała.  Odpłatność,  która  była  zaproponowana  przez  ARION  nie  do  końca  była
satysfakcjonująca,  ale  wiem, że Zamek z ARION doszli  do porozumienia i  umowa jest
kontynuowana. 

Do punktu 4 

Informacja  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  o  realizacji  zadań
w okresie od grudnia 2022 do grudnia 2023.

Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  Daniel  Przybylski  -  Przedstawił
informację o realizacji zadań  w okresie od grudnia 2022 do grudnia 2023 - treść informacji
stanowi załącznik do protokołu  w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Lewandowski -  Wszystko by się zgadzało, ja nawet śledzę na bieżąco,
bo tego rzeczywiście jest dużo i to przyjmuję z taką nieukrywaną satysfakcją,  ale mam
pytanie - o ile basen jest w formule otwartej, to czy to dotyczy też hali sportowej i jeżeli jest
coś takiego, a może ja nie wiem, to bardzo proszę, a jeżeli nie, to proszę powiedzieć, czy
przewiduje Pan działania, żeby normalnie człowiek sobie wszedł z ulicy, ponieważ ja swego
czasu trzy razy w tygodniu na halę chodziłem, nawet z kolegą Jaśkiewiczem, który też
w jednym zespole ze mną grał, o ile na basen można wejść, czy na halę sportową także?

Dyrektor Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  Daniel  Przybylski  -  Jeżeli  chodzi
o halę sportową, ona jest głównie użytkowana od miesiąca września do maja, od miesiąca
czerwca wszyscy przenoszą się na dwór, w okresie wakacyjnym mamy już robione wstępne
rezerwacje na terminy na halę i na tę chwilę hala jest 100% obładowana. Są podpisywane
stosowne  umowy z  klubami,  ze  stowarzyszeniami,  z  osobami  prywatnymi,  gdyby  ktoś
chciał  zarezerwować  sobie  jakiś  termin  na  okres  jesienno-zimowy,  to  zachęcamy,  żeby
w okresie  wakacyjnym zgłaszać  się  do  nas  wcześniej,  bo  już  w  połowie  września  już
praktycznie  wszystkie  terminy  mamy zarezerwowane.  To samo jest  w tej  chwili  z  salą
gimnastyczną  przy  ul.  Wojska  Polskiego,  po  Gimnazjum,  w  tej  chwili  też  mamy  całe
popołudnia  zajęte,  do  południa  jest  wynajmowana  trzy  dni  w  tygodniu  przez  Szkołę
Podstawową nr 1 do przeprowadzenia zajęć wychowania fizycznego.         
    
Radny Stanisław Lewandowski - Dlatego pytam, bo chciałem taką rezerwację zrobić, ale
to  wrócimy do tego w przyszłym roku,  ponieważ  jest  iluś  ludzi  chętnych,  którzy  chcą
ćwiczyć,  grać,  a  myślę,  że  warto,  ja  jestem  tego  przykładem,  do  55  roku  jeszcze  mi
organizm wysoką premię płacił, za wcześniejsze uprawianie sportu amatorskiego. A drugie
pytanie moje jest takie, czy Pan już podjął jakieś działania odnośnie kortu tenisowego, czy
jest szansa, że w przyszłym roku przeniesie nas Pan z lat 60 w lata 20 tego wieku?

Dyrektor Miejskiego  Ośrodka Sportu  i  Rekreacji  Daniel  Przybylski  -  Na tą  chwilę
robimy co możemy w ramach własnych środków, monitorujemy cały czas programy, jeżeli
chodzi o dofinasowanie, były dwa takie programy w tym roku, ale nie dotyczył obiektów
z mączki ceglanej. Cały czas monitorujemy to, mi też zależy żeby te korty wyglądały nie
tak, jak wyglądają.  



Radny Stanisław Lewandowski - To świetnie, bo wie Pan, nawet jak patrzymy na stadion,
który się zmienia w oczach, a zmieni się jeszcze bardziej wyraziście, fajnie byłoby gdyby
do tego dołączył jeszcze kort tenisowy, który cieszy się na pewno dużym zainteresowaniem,
bo z tego co wiem, tenis był zawsze, a szczególnie dzisiaj i życzę powodzenia.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Jeszcze o szkółce dwa słowa.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Daniel Przybylski -  W tamtym roku
udało  nam  się  zainicjować  wakacyjną  szkółkę  dla  dzieci,  mieliśmy  dwudziestu  paru
chętnych, którzy praktycznie po okresie wakacyjnym zostali z nami, w okresie jesienno -
zimowy trenowali   z nami na hali sportowej,  w tym roku zrobiliśmy drugą edycję,  też
dwudziestu paru chętnych było, też  w okresie od października są prowadzone zajęcia na
hali sportowej i też większość z tych dzieci trenuje na hali.           

Do punktu 5

Informacja Burmistrza Miasta o zrealizowanych w okresie od grudnia 2022 do grudnia
2023 programach prozdrowotnych i profilaktycznych.
Naczelnik  Wydziału  Promocji  Miasta  i  Ochrony  Zdrowia  Magdalena  Świderska  -
Przedstawiła informację o programach prozdrowotnych i profilaktycznych - treść informacji
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Lewandowski  - Rozmawiałem z wieloma ludźmi w mieście, odbiegam
od tego co Pani przedstawiła, od statystyki, natomiast jak ktoś powiedział, że to są pieniądze
znaczone i one mają być wydane na określony cel i istnieje takie domniemanie, że bardzo
wiele psów bezpańskich pojawia się w mieście i że to jest za sprawą osób nadużywających
alkohol i inne środki, które Pani przytaczała, czy byłaby taka możliwość, żeby z tej puli
wydzielić jakąś część pieniędzy i przeznaczyć to nawet na organizacje takie, jak Animal
Ghost?

Naczelnik  Wydziału  Promocji  Miasta  i  Ochrony  Zdrowia  Magdalena  Świderska  -
Niestety  nie,  nie  ma takiej  możliwości,  to  musi  być  konkretnie  na  realizację  programu
profilaktycznego. 

Radny Stanisław Lewandowski   -  To będzie profilaktyka, bo już taki nie będzie z psem
chodził.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Witam na Sali Pana Mecenasa, Panie
Mecenasie może przy okazji Pan by rozproszył tą wątpliwość, czy można, czy nie można? 

Adwokat  Konrad  Wypych  -  Niestety   nie  można,  pieniądze  w  tym  wypadku
z konkretnego źródła na konkretny cel muszą być wydatkowane, są to dwa odrębne zadania,
odrębnie finansowane, niestety tym bardziej nie możemy działać na podstawie domniemań
i jakiś przypuszczeń, tylko na podstawie konkretnych rozwiązań prawnych.   

Radny Stanisław Lewandowski  - Wielka szkoda. 

Do punktu 6 



Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  nr  377/LV/2022  Rady  Miejskiej
w  Gostyninie  z dnia  29  listopada  2022  r.  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023–
2025.

Naczelnik  Wydziału  Promocji  Miasta  i  Ochrony  Zdrowia  Magdalena  Świderska  -
Przedstawiła uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna,  Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz,  Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.  

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA Nr  462/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w
wersji papierowej. 

Do punktu 7 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Przedszkola  nr  5  w  Gostyninie
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Gostyninie.

Inspektor ds.  Oświaty  Szymon Szczypawka -  Jest  to  uchwała  intencyjna,  wyrażająca  zamiar
likwidacji  placówki.  Wiemy,  że  Ustawa  Prawo  Oświatowe  określa  nam  dokładnie  jak  taka
procedura  przebiega.  Uchwała  intencyjna  jest  pierwszym  krokiem,  natomiast  poprzedzającym
uchwałę  o likwidacji. Likwidacja placówki może nastąpić z końcem roku szkolnego, mam tutaj na
myśli ten ustawowy rok szkolny, czyli kończący się 31 sierpnia i taki jest właśnie zapis w naszym
projekcie  uchwały.  Zgodnie  z  Prawem  Oświatowym  likwidacja  placówki  może  nastąpić  po
wcześniejszym zasięgnięciu opinii Mazowieckiego Kuratora Oświaty i właśnie w § 2 znalazł się
zapis upoważniający  Pana Burmistrza do podjęcia czynności związanych z zaciągnięciem opinii.
Kilka zdań na temat sytuacji formalnej w jakiej w tej chwili Przedszkole nr 5 się znajduje, otóż
wiemy, że z dniem 1 września ta placówka, decyzją Państwa została włączona do Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego,  wiemy,  że  w tej  placówce  nie  mamy  dzieci,  wiemy,  że  nie  mamy  kadry,  Ci
Państwo, którzy zadeklarowali gotowość, umożliwiliśmy im zatrudnienie w innych placówkach na



terenie Miasta Gostynina. Możemy dzisiaj z całą odpowiedzialnością powiedzieć, że te placówki
publiczne,  które  działają,  czy  Przedszkole  nr  1,  Przedszkole  nr  2  i  Przedszkole  nr  4  w  pełni
zaspokaja  potrzeby  z  zakresu  wychowania  przedszkolnego  mieszkańców  Miasta  Gostynina.
Rozwiązaniem  najbardziej  racjonalnym  wydaje  się  poddanie  pod  likwidację  Przedszkola  nr  5,
w  związku  z  tym,  powstał  projekt  uchwały  inwencyjnej.  Jeszcze  powiem  tak  na  marginesie,
Państwo  ten  budynek  Przedszkola  nr  5  doskonale  znacie,  wiemy,  że  on  pewne  utrudnienia
w  zakresie  dalszego  funkcjonowania  placówki  przedszkolnej  on  posiada  i  myślę,  że  dalsze
funkcjonowanie przedszkola w tej placówce byłoby mocno utrudnione, mówiąc ogólnie.    

Opinia komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu -  opinia pozytywna. 

Radny Stanisław Lewandowski - Bardzo dobrze, że podjęta jest taka decyzja, tylko szkoda, że te
procedury są takie długie, ale ja chciałem  o coś innego Pana zapytać - jakie koszty miesięczne
ponosimy w związku z trwaniem?

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -  Są  to  koszty  stałe,  związane  z  licznikami  za
energię, za wodę, te koszty są nieuniknione, wiadomo, że nie ma tam poboru energii i poboru wody,
ale  te  koszty  stałe  niestety  trzeba  ponosić.  Stąd  podjęcie  uchwały  o  likwidacji  jest  rzeczą
najistotniejszą, będziemy w przyszłości mogli podjąć działania związane ze zmianą przeznaczenia
tego budynku.      

Radny Stanisław Lewandowski - A czy nie da się tego terminu skrócić?   

Inspektor ds.  Oświaty  Szymon Szczypawka -  Niestety  nie,  to  jest  termin  ustawowy,  zawsze
placówkę likwidujemy z końcem roku szkolnego, w tym przypadku jest to 31 sierpnia.  

Radny Stanisław Lewandowski - Czyli rozpoczynamy proces likwidacji, tak?

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -  Dokładnie  tak,  wkraczamy  w  pierwszy  etap
likwidacji. 

Radny  Stanisław  Wróblewski  -  Kontynuując  wypowiedź  kolegi  radnego,  mam  tutaj  pytanie,
dlaczego procesu likwidacji nie podjęto rok wcześniej, przecież wiadomo było, że Przedszkole nr 5
przestanie istnieć. Gdyby te procedury zaczęły się w roku ubiegłym, to na koniec funkcjonowania
przedszkola byłby zerowy stan, dlaczego tego nie zrobiono wcześniej?

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -  Szanowni  Państwo  wiemy,  że  rozbudowa
Przedszkola nr 4 trwała w roku szkolnym 2022/2023, na etapie rozbudowy nie było pewności, że to
przedszkole  zostanie  ukończone  w  terminie,  w  związku  z  tym,  myślę,  że  organ  nadzoru
pedagogicznego na tym etapie nie wyraziłby zgody na likwidację placówki, nie mając gwarancji, że
jesteśmy w stanie zabezpieczyć miejsca dla dzieci dla mieszkańców Miasta Gostynina w zakresie
wychowania przedszkolnego.    

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Tak, ja podtrzymuje, to co Pan Szczypawka przedstawił,
my  oczywiście  z  takim  założeniem  przystąpiliśmy  do  próby  likwidacji  tego  przedszkola,  żeby
niezwłocznie przedszkole zlikwidować. W związku z tym, że trwała rozbudowa, a organ, który
nadzoruje, czyli Kuratorium Oświaty musi wydać decyzję. Wprawdzie nie było to na piśmie, ale
ustnie  nas  poinformował,  że  jeżeli  my  taką  uchwałę  podejmiemy,  będziemy  uzasadniać,  że
będziemy przenosić dzieci do Przedszkola nr 4, to Kuratorium przyjedzie na kontrolę i w dniu,
kiedy ta kontrola będzie przedszkole musi spełniać wszystkie kryteria, mówię o Przedszkolu nr 4,
wtedy jeszcze przedszkole było w trakcie  budowy, więc nie mogliśmy  tego przepisu w żaden



sposób przyspieszyć, ominąć i tak dalej. Też nad tym ubolewaliśmy, to co dzisiaj Pan Radny mówi,
też  z takim założeniem jechaliśmy wtedy do Płocka, żeby tą procedurę jak najszybciej zacząć.

Radny  Bogdan  Ozimek  -  Powiedział  Pan,  że  przedszkola  zapewniają  miejsca  dla  dzieci
z  Gostynina,   ale  rozumiem,  że  w tej  puli  są  też  dzieci  spoza  Gostynina,  bo  wiadomo,  że  są
dowożone dzieci również z okolicznych gmin i bodajże z Płocka też są?

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka -  Tak, oczywiście, przedszkola nie są placówkami
obwodowymi  i to rodzic decyduje o tym gdzie dziecko będzie uczęszczało i jaką formę w jakiej
placówce będzie realizowało i faktycznie  są dzieci spoza terenu Miasta Gostynina.

Radny Bogdan Ozimek  - I dla nich to miejsce jest?

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -  W  pierwszej  kolejności  oczywiście dla
mieszkańców Miasta Gostynina, aczkolwiek, te dzieci spoza terenu też znajdują miejsce, bo tak jak
pamiętamy  na  październikowej  sesji  dyrektorzy  przedszkoli  podkreślali,  że  jeszcze  są  wolne
miejsca zarówno   w Przedszkolu nr 4, jak i pojedyncze miejsca w innych placówkach.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Jeszcze jedna ważna informacja, bo Pan Szymon tego nie
powiedział, wszystkie dzieci, które  są z terenu poza miasta, każda gmina za te dzieci płaci, więc
miasto za dzieci spoza terenu Gostynina nie płaci, dostajemy zwrot kosztów, a my z kolei płacimy
jak nasze dzieci chodzą do innych przedszkoli spoza terenu.

(obrady opuściła Radna Anna Wysokińska…)  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za -  11:  Florczak Anna,  Jaśkiewicz Czesław,  Lewandowski Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA  Nr  463/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Gostyninie z dnia 29 marca 2006 r.
Nr  216/XXXVIII/06  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania,  odpłatności



i  zwolnienia  od  opłat  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Renata  Zagórska -  Przedstawiła
uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

(przybyła Radna Anna Wysokińska…)  

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA  Nr  464/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 9 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  w  zakresie
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Renata  Zagórska -  Przedstawiła
uchwałę, odczytała uzasadnienie -  treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radny Stanisław Lewandowski - Żeby była sprawa jasna, jestem za tym programem i to
nie ulega wątpliwości, chciałbym, żeby Pani rozwinęła skrót „trudna sytuacja rodzinna”. 



Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska - Trudna sytuacja
rodzinna dotyczy tych osób, które mieszczą się w granicy, poniżej kryterium dochodowego.
Kryterium  dochodowe  dla  osoby  samotnie  gospodarującej,  to  jest  776  zł  i  my  teraz
podnosimy  o  200%,  czyli  to  jest  kwota  1552,00  zł.,  poniżej  tej  kwoty  przyznajemy
wszystkie te świadczenia, które wymieniałam, a dla osoby w rodzinie, to jest kwota 600
złoty, czyli tak naprawdę x 200% 1200,00 zł i wszystkie te osoby, które są poniżej mogą
ubiegać się o wsparcie w formie zasiłku celowego, świadczenia pieniężnego, mogą ubiegać
się o przyznanie posiłku w szkole oraz o pomoce w formie obiadów jadłodajni miejskiej. 

Radny Stanisław Lewandowski - I tu mnie Pani oświeciła, wiem teraz wszystko, program
jak najbardziej potrzebny i popiera, to w 100%.

Radny Stanisław Wróblewski - Poprosiłbym o takie małe wyjaśnienie, bo mam tu pewną
wątpliwość, jak to zrozumieć, przed chwilą Pani przeczytała, że 20% liczby dzieci może
być  zwolnione  z  odpłatności,  ale  te  20% liczby dzieci,  uczniów i  dzieci  wyżywionych
w szkołach i  przedszkolach na  terenie  gminy,  czy  to  liczymy całościowo,  wszystkie  te
placówki, czy osobno każdą placówkę i każda placówka ma 20%, czy całościowo z całego
miasta i 20%?

Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Renata  Zagórska  -  Łącznie,
wyżywionych w szkole.

Radny Stanisław Wróblewski - A ile mamy takich dzieci?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska - Nie mam teraz
takich danych.

Radny Stanisław Wróblewski - Ale rząd wielkości - 5, 10?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska -  Dwoje dzieci
było w tamtym roku, to są znikome, dziękuję za to pytanie, bo mogę coś jeszcze wyjaśnić,
czego tak naprawdę nie brałam pod uwagę, że to jest istotne - pomimo tego, że ten program
przewiduje możliwość skorzystania z tzw. bez przeprowadzenia wywiadu środowiskowego,
to  my  z  dyrektorami  szkół  i  przedszkoli  współpracujemy  i  mamy  tą  informację  jeżeli
możemy wydać tą decyzję, no to jest chwilowa przeszkoda np. że ta osoba nie mogła się
ubiegać, w danym momencie, bo coś przekraczało, to być może, że jest to tylko przejściowa
sytuacja i wtedy wydajemy decyzję, dlatego ilości tych dzieci są tak niewielkie. Najwięcej
od lat, od których pamiętam 4 do tyłu, to było 8 dzieci.      

 
Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:



Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA  Nr  465/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 10 

Podjęcie  uchwały  w sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego  uprawniającego  do
przyznania  świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  w  formie  zasiłku
celowego  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek   w  szkole
i w domu” na lata 2024-2028.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Renata  Zagórska - Przedstawiła
uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA  Nr  466/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 11 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu na lata   2024-2028.



Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Renata  Zagórska -  Przedstawiła
uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radny  Stanisław  Lewandowski  -   Mam  pytanie  z  innej  beczki,  ile  aktualnie  jest
korzystających z jadłodajni?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  -  160 osób, to
jest bardzo niewiele, to znaczy jeżeli mamy porównanie do lat gdzie było  350, 320, 280, to
można uznać, że ta liczba osób korzystających z tej formy spada. 

Radny Stanisław Lewandowski - Ale co się przyczyniło do takiego spadku, biologia tu ma
duży wpływ?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska -  Nie, po prostu
statut życiowy. 

Radny Stanisław Lewandowski - Czyli stopa życiowa się podniosła wyraźnie?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska - Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA  Nr  467/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Gostyninie z dnia 30 grudnia 2019
r. Nr 134/XVII/2019 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka u dziennego opiekuna
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Renata  Zagórska -  Przedstawiła
uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 



Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA  Nr  468/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 13 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  427/LXXXIV/2018  Rady  Miejskiej
w Gostyninie z dnia 11 września 2018 r.  w sprawie ustalenia wysokości  opłat  za pobyt
dziecka i wyżywienie w Klubie Dziecięcym „Uśmiech Malucha” w Gostyninie.

Kierownik  Klubu  Dziecięcego  „Uśmiech  Malucha”  Iwona  Rzegocka  -  Gontarek -
Przedstawiła uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radny Stanisław Lewandowski -  Skoro mam głosować, to chciałbym wiedzieć, co się
składa na posiłek, może od śniadania zaczniemy?

Kierownik Klubu Dziecięcego „Uśmiech Malucha” Iwona Rzegocka - Gontarek -  To
jest  łącznie  jakby  5  posiłków,  śniadanie,  drugie  śniadanie,  dwudaniowy  obiad
i podwieczorek.  

Radny Stanisław Lewandowski - Obiad z deserem?

Kierownik Klubu Dziecięcego „Uśmiech Malucha” Iwona Rzegocka - Gontarek -  Nie,
na podwieczorek jest np. ciasto domowego wypieku, musimy dawkować cukier.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:



Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA  Nr  469/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 14

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  „Programu  współpracy  Miasta  Gostynina  z  organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności po-
żytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.

Naczelnik  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych  Paulina  Toruniewska  -
Przedstawiła uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radny Bogdan Ozimek -  Czy w tych organizacjach pozarządowych,  które zajmują się
uzależnieniami,  bo  nie  wychwyciłem  tego,  są  jakieś  organizacje,  które  zajmują  się
uzależnieniami  od  mediów,  chodzi  o  Internet.  Tutaj  wiadomo,  że  coraz  więcej  jest
problemów  z  młodzieżą,  nawet  prowadzonych  do  samobójstw,  jak  się  orientujemy,  te
uzależnienia można powiedzieć nabierają na sile i one w stosunku do takich jak alkoholizm,
narkomania, często są sprzężone ze sobą te uzależnienia, ale to pytanie jest proste - czy jest
wśród tych organizacji, taka organizacja, która właśnie tym się zajmuje - uzależnieniem od
wszelkiego rodzaju mediów?

Naczelnik  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych  Paulina  Toruniewska  -
Mnie o takiej organizacji nie wiadomo, żeby taka organizacja istniała, bardziej jeżeli się
z  nami  kontaktują,  to  organizacje,  które  zajmują  się  przeciwdziałaniem  uzależnieniom
związanym z alkoholem, nikotynom, narkotykami, uzależnienia behawioralne, ale myślę, że
jeżeli nie ma tego w tym momencie, bo być może istnieje taka organizacja, tylko bardziej
koleżanki  z  Wydziału  Promocji  i  Ochrony  Zdrowia  miałyby  wiedze  w  tym  zakresie,
ponieważ  one  realizują  też  program   profilaktyczny,  który  jest  oczywiście  powiązany
z Programem z organizacjami pozarządowymi, bo, wiąże się z wydatkowaniem środków
w  formie  dotacji  udzielanej  stowarzyszeniom,  więc  być  może  koleżanki  miałyby  taką
wiedze bardziej szczegółową, natomiast myślę, że nawet jeżeli w tym momencie  taka nie



istnieje, to na pewno w krótkim czasie któraś z organizacji, które działają na terenie miasta
rozszerzą  swoją działalność w tym zakresie o którym Pan mówi. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Raciborski -  Miałbym pytanie do Pana
Mecenasa,  czy  ze  środków,  które  pochodzą  z  koncesji  na  sprzedaż  alkoholu  można  by
finansować takie działanie przeciwdziałąjące uzależnieniu uzależnień o których mówił Pan
Radny Ozimek,  czyli Internetu, mediów?

Adwokat  Konrad Wypych -  Nie  wiem,  trudno mi  powiedzieć,  wydaje  mi się,  że  tak,
ponieważ  chodzi  ogólnie  o  uzależnienia  i  tego typu problemy,  a  nie  o  od  konkretnych
substancji, czy innych okoliczności, natomiast wymagałoby to bliższej analizy, ale wydaje
mi się, że tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA  Nr  470/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – Ogłaszam 15 minut przerwy. 

(po przerwie…)

 Do punktu 15    

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  przeznaczania  do  sprzedaży  nieruchomości  gruntowych
oddanych  w  użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych  wytycznych  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

Wiceburmistrz  Miasta  Halina  Fijałkowska  -  Przedstawiła  uchwałę  -  treść  uchwały
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna wraz z autopoprawką.



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – Zostały wniesione dwie redakcyjne
poprawki.

Wiceburmistrz  Miasta  Halina  Fijałkowska  -  Tak,  mogę  o  nich  powiedzieć -  Były
wniesione autopoprawki związane z redakcją § 2, pojawił się na początku ustęp 1, ale tutaj
nie  ma  kolejnych  ustępów i  w  związku  z  tym ta  jedynka  zostaje  usunięta  i  jakby  we
wprowadzeniu do wyliczenia  zostało pominięte  słowo „spełnione” i  dodajemy to słowo
i tam gdzie brakuje przecinków, zostały przecinki uzupełnione. 

Radny Bogdan Ozimek -   Rozumiem, że w tych podmiotach,  które są użytkownikami
wieczystymi, tych obszarów, również są spółdzielnie mieszkaniowe, rozumiem, że jest to
bardzo duży obszar jeżeli chodzi o teren Gostynina i chciałem się dopytać jaki jest stan na
dzień dzisiejszy  i czy w tych działkach są też działki wewnątrz spółdzielni niezabudowane.
Jeśli  one są,  to jaka jest  perspektywa,  czy to ma przejmować miasto,  czy nie  i  jeszcze
chciałbym, żeby pani wyjaśniła, bo nie bardzo zrozumiałem, chodzi o 20 krotność wartości
i tu chodzi o odpłatność, miesięcznie, rocznie, o co dokładnie chodzi?

Wiceburmistrz Miasta Halina Fijałkowska - Jeżeli obowiązuje w tym momencie opłata,
załóżmy 500 złoty za wieczyste użytkowanie, to my opłatę przy sprzedaży mnożymy przez
20 i to jest minimalna opłata, którą ponosi wieczysty użytkownik przy nabywaniu prawa
własności.   

Radny Bogdan Ozimek - Chodzi o 500 złoty rocznie?

Wiceburmistrz  Miasta  Halina  Fijałkowska -  Opłata  roczna  jest  500 złoty  i  tą  opłatę
roczną mnożymy przez 20. 

Radny Bogdan Ozimek - Teraz już wiem, chodziło mi czy roczna, czy miesięczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – Jeszcze te spółdzielnie Pani Burmistrz.

Wiceburmistrz Miasta Halina Fijałkowska -  Wszystkie nieruchomości, które wcześniej
były zabudowane na cele mieszkaniowe, to już zostały z mocy prawa przekształcone we
własność,  z  tym,  że  na  terenach  spółdzielczych,  wcześniej,  jak  spółdzielnia  wydzielała
i przygotowywała się do wyodrębnienia lokali mieszkalnych, tereny spółdzielcze zostały
podzielone i zostały wydzielone działki pod blokami z odpowiednim jakby marginesem  i te
wszystkie nieruchomości zostały już z mocy prawa przekształcone ustawą z 2019 roku, czy
2018 roku. Natomiast pozostałe grunty, tam gdzie grunty są zabudowane garażami  i  te
grunty na których urządzone są chodniki, zieleń, czy spółdzielnia będzie mogła skorzystać
z  wykupu  tych  nieruchomości  na  ten  moment  trudno  mi  powiedzieć,  bo  nie  jest  to
wykorzystywane  pod  usługi,  nie  jest  wykorzystywane  to  na  cele  przemysłowe,  lub
magazynowe. Z wykupu nieruchomości na pewno będą mogły skorzystać osoby, które są
właścicielami garażu i mają oddane w wieczyste użytkowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.



Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za -  11:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław,  Lewandowski  Stanisław, Majchrzak Anna,
Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski
Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0

(Radny Tadeusz Majchrzak nie wziął udziału w głosowaniu…) 

UCHWAŁA Nr 471/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 16 

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  przebiegu dróg:  ul.  Kutnowskiej,  ul  3  Maja,  ul.
Tadeusza Kościuszki, ul. Rynek, ul. Jana Pawła II oraz ul. Płockiej. 

Naczelnik Wydziału ds. dróg Waldemar Banasiak - Przedstawił uchwałę - treść uchwały
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Opinia komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Radny Stanisław Lewandowski -  Chciałem jeszcze dopytać,  ulica Płocka to w którym
momencie się kończy?

Naczelnik  Wydziału  ds.  dróg  Waldemar  Banasiak  -  Od  końca  ulicy  Jana  Pawła
rozwidlenie z ul. Bierzewicką, do rzeki na ul. Płockiej, za stadionem. 

Radny Stanisław Wróblewski - Skorzystam z okazji, że porządkujemy pewne rzeczy, to
i  pojęcia  chciałem  uporządkować  -  w  wykazie  dróg  na  naszej  stronie  internetowej
gostynińskiej,  są  te  drogi  wszystkie  zlokalizowane  i  6  dróg,  które  w  tej  chwili  Pan
Naczelnik przedstawił, są rożnej klasy, jedna jest droga lokalna, a pozostałe są zbiorcze. Kto
nadaje klasę drodze, bo w sumie mamy w mieście 7 dróg zbiorczych, według definicji, którą
ja tam gdzieś znalazłem, zupełnie to się nie trzyma definicji encyklopedycznej.

Naczelnik Wydziału ds.  dróg Waldemar Banasiak -  Klasa drogi jest  nadawana przez
zarządcę drogi, odnośnie spełnienia przez tą drogę warunków technicznych.  

Radny Stanisław Wróblewski -  Czyli Pan Burmistrz, bo zarządcom dróg gminnych jest
Pan Burmistrz.  



Naczelnik Wydziału ds. dróg Waldemar Banasiak -  Tak Burmistrz.

Wiceburmistrz  Halina  Fijałkowska -  W  pojęciu  wynikającym  z  ustawy  o  drogach
publicznych,  są  tylko  wymienieni  zarządcy  i   kategoria  dróg  krajowa,  wojewódzka,
powiatowa, gminna i takie są kategorie dróg.  

Naczelnik Wydziału ds. dróg Waldemar Banasiak -   Klasy - dojazdowa, zbiorcza.

Wiceburmistrz Halina Fijałkowska -  To z planowania przestrzennego głównie wynika.  

Radny Stanisław Wróblewski - Na zbiorczej  odległość miedzy skrzyżowaniami nie może
być mniejsza niż 300 metrów, a u nas nie ma takich odległości, definicja Wikipedia. 

Wiceburmistrz Halina Fijałkowska -   Być może to dotyczy nowych dróg, a te już zastane
nie będziemy zmieniać.

Radny Stanisław Wróblewski - Dlaczego, lokalna jest Jana Pawła, a wszystkie pozostałe
są zbiorcze, to zrobić je jakieś inne, dojazdowe.

Naczelnik  Wydziału ds.  dróg Waldemar Banasiak  -   Wydaje  mi  się,  że  klasę  drogi
można zmienić ze względu na to, że tam nie jest jakaś stała pozycja, bo są drogi, na których
przybywa zabudowy, przybywa mieszkańców i ruch staje się zwiększony i mi się wydaje,
że  klasę  można  zmienić,  jeżeli  oczywiście  nie  stanowi  inaczej  miejscowy  plan
zagospodarowania przestrzennego, który narzuca nam niejako klasę drogi.      

Radny Bogdan Ozimek -  Jeszcze chciałem dowiedzieć się w uzupełnieniu, do tego, co
mówił kolega Stanisław Lewandowski,  ulica Kutnowska kończy się na obwodnicy, czy na
znaku gdzie kończy się miasto?

Naczelnik  Wydziału  ds.  dróg  Waldemar  Banasiak  -  Znak  to  jest  koniec  obszaru
zabudowanego, natomiast sama droga kończy się przy obwodnicy.   

Radny Bogdan Ozimek -  Ta część, która jest równoległa do drogi?

Naczelnik  Wydziału  ds.  dróg  Waldemar  Banasiak  -  To  już  nie  wchodzi,  to  jest
zarządzane przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych. 

Radny Bogdan Ozimek -   A samo rondo na ul. Kościuszki, to będzie jeszcze na ulicy
Kościuszki, czy już ul. Legionów, czy właśnie do tej drogi krajowej, tak to rozumiem?  

Naczelnik Wydziału ds. dróg Waldemar Banasiak - Rondo łączy drogę wojewódzką ul.
Legionów Polskich, a przy okazji łączy też ul. Kościuszki, która jest drogą gminną, zarząd,
nadzór nad ruchem,  jak również nadzór  techniczny nad rondem stanowi zarządca drogi
kategorii wyższej, czyli Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.



Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA  Nr  472/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 17 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Został  przedstawiony  projekt  uchwały
w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych.  W  tym
projekcie określony jest przedmiot opodatkowania oraz zaproponowane stawki na przyszły
rok.  Wysokość stawek podatku od środków transportowych określa  co rocznie  Minister
Finansów  w  obwieszczeniu  w  sprawie  górnych  stawek  kwotowych  podatku  i  opłat
lokalnych  na  kolejny  rok  podatkowy.  Stawki  w  stosunku  do  bieżącego  roku,  uległy
podwyższeniu o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2023 roku
w stosunku do I półrocza 2022 roku o 15%, Pan Burmistrz przygotował projekt i proponuje,
aby określić stawki podatku od środków transportowych, zwaloryzować o 5% w stosunku
do stawek, które obowiązują w bieżącym roku.  

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu  uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – W tej uchwale są same tabelki, wobec
tego ja użyję takiego określenia kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały o treści,
którą otrzymaliście państwo w materiałach sesyjnych. 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:



Za -  11:  Florczak Anna, Jaśkiewicz  Czesław,  Lewandowski  Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,   Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 1: Wróblewski Stanisław.
 
UCHWAŁA  Nr  473/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 18

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  rocznych  stawek  podatku  od
nieruchomości na 2024 rok.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Tutaj  podobnie,  Minister  Finansów  określił
wysokość górnych stawek podatku od nieruchomości  na  2024 rok i  ten wzrost  nastąpił
o wskaźnik `cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2023 roku w stosunku do I
półrocza  2022  roku  i  podobnie  jak  poprzedni  o  15%,  Pan  Burmistrz  zaproponował
podniesienie  stawki  podatku  od  nieruchomości,  aby  zwaloryzować  te  stawki,  które
obowiązują  w bieżącym roku o 10%. Dołączyliśmy Państwu informację dotyczącą stawek
podatku  od  nieruchomości,  jakie  obowiązują  w bieżącym roku,  jakie  były  maksymalne
w ubiegłym roku,  maksymalne  stawki  na  bieżący rok,  a  także  proponowane  stawki  na
przyszły rok, czyli na 2024  i jeszcze jest taka informacja, kwotowo od razu podajemy o ile
ta stawka wzrośnie. Chciałam jeszcze podać, wyliczyłam, o ile wzrośnie dla osoby fizycznej
nieprowadzącej  działalności  gospodarczej  dla  budynku mieszkalnego o powierzchni 100
metrów kwadratowych posadowionego na działce 600 metrów kwadratowych, gdzie jest
garaż wolnostojący, to ten podatek przy zaproponowanym wzroście na rok wzrośnie o 83
złote, a miesięcznie o 6,92. W przypadku uchwalenia zaproponowanych stawek  zyskamy
kwotę do budżetu, jeżeli w 100% wszyscy podatnicy zapłacą, będzie to kwota łącznie z
podatku od nieruchomości od osób prawnych jak i fizycznych 1.167.416,00 zł., co pozwoli
na realizację zadań jakie nakładają na gminę ustawy. Mam jeszcze wyliczenie dla osoby
prawnej, dla podatnika, będącego osobą prawną, takiego dużego podatnika, posiadającego
duży przedmiot do opodatkowania, wzrost dla niego będzie o 89.700,00 zł., a dla takiego
mniejszego 5.479,00 zł.  W pierwszym przypadku, to duży podatnik, który w roku ma duże
obroty, także myślę, że taki wzrost nie będzie taki bardzo bolesny.        

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Radny Bogdan Ozimek -  Czy ten wyższy podatek będzie też obowiązywał, tego dużego
podatnika, nie będę go wymieniał z nazwy, który ma duże zaległości w stosunku do Miasta
Gostynin.



Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Tak, stawka podatku i wymiar dotyczy wszystkich
podatników, którzy posiadają przedmiot opodatkowania. Jeżeli podatnik zalega u nas i nie
płaci, my jesteśmy również zobowiązani wymiaru dokonać dla przedmiotu opodatkowania. 

Radny Czesław Jaśkiewicz -  Jakby Pani Skarbnik mogła przedstawić,  jakie obciążenie
będzie dla mieszkania spółdzielczego około 50 metrów², tak to było zawsze porównywane?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Jeszcze wspólne części, ale sam podatek samego
mieszkania, to 1 złoty z metra²,  to 50 złoty.  Z samego mieszkania 50 złoty rocznie,  od
powierzchni 50 metrów², po podwyżce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za  -  8:  Florczak  Anna, Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak  Anna,  Ozimek  Bogdan,
Pieniążek Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 2: Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław.

Wstrzymało się – 2: Majchrzak Tadeusz,  Jaśkiewicz Czesław.  

UCHWAŁA  Nr  474/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej. 

Do punktu 19 

Informacja o wymiarze podatku rolnego i leśnego na 2024 rok.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Przedstawiliśmy informację, która dotyczy stawek
do wymiaru zarówno podatku rolnego jak i leśnego na 2024 rok. Jeżeli chodzi o stawkę
podatku rolnego została określona przez Prezesa GUS w wydanym komunikacie i stanowi
średnią cenę skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok
podatkowy. Na 2024 rok stawka jest 89.63 zł. i jeżeli chodzi o wymiar podatku, to będzie
podatek  rolny  wyliczany  według  stawek,  dla  gruntów  rolnych  od  1  hektara
przeliczeniowego, stanowi równowartość pieniężną 2,5dt żyta i będzie ta stawka wynosiła
224,07 w zaokrągleniu  grosza i dla pozostałych gruntów od 1 ha fizycznego równowartość
pieniężną 5dt żyta i będzie to kwota 448,15 zł. Natomiast jeśli chodzi o stawkę do wymiaru
podatku leśnego na 2024 rok jest to kwota 327,43 zł. i stawka podatku leśnego stanowi
równowartość  pieniężną  0,220  m³  drewna  i  obliczana  jest  na  podstawie  średniej  ceny
sprzedaży  drewna  uzyskanej  przez  nadleśnictwa  za  pierwsze  III  kwartały  roku
poprzedzającego rok podatkowy i po przeliczeniu dla jednego ha fizycznego lasu wynosić
będzie 72,04 zł natomiast dla lasów, które wchodzą w skład rezerwatu przyrody, ta stawka
ulega obniżeniu o  50%, czyli będzie to kwota 36.02 zł. My posiadamy takie lasy na terenie
Rezerwatu Dybanka i również nadleśnictwo posiada też na terenie  rezerwatu swoje lasy
należące do ich własności.  



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej   Reder –  Stwierdzam,  że  Rada  przyjęła
informację o wymiarze podatku rolnego i leśnego na 2024 rok.

Do punktu 20 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Przedstawiła uchwałę  -  treść uchwały stanowi
załącznik do protokołu.

Opinia Komisji:

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej   Reder – Jeszcze  w  samej  treści  uchwały
w podstawie prawnej  pozycja  40 musi  być określenie  z późniejszymi zmianami,  dalsza
część podstawy prawnej bez zmian.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna,  Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz,  Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.  

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA Nr  475/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w
wersji papierowej. 

Do punktu 21 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 386/LVI/2022 Rady Miejskiej w Gostyninie z dnia 29
grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2034. 

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  - Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -
Przedstawiła uchwałę - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Opinia Komisji:

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu  uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.



Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12:  Florczak Anna,  Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz,  Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.  

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0
 
UCHWAŁA Nr  476/LXVIII/2023  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w
wersji papierowej. 

Do punktu 22 

Przyjęcie protokołu z LXV, LXVI sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Protokoły był wysłane na maila, czy do
Protokołu z LXV Państwo radni wnoszą uwagi, pytania? 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do protokołu.

 Za przyjęciem protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej głosowano następująco: 

Za - 12:  Florczak Anna,  Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz,  Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.  

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół z LXV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Czy do  Protokołu z LXVI Państwo
radni wnoszą uwagi, pytania? 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do protokołu.

 Za przyjęciem protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej głosowano następująco: 

Za - 12:  Florczak Anna,  Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz,  Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.  

Przeciw - 0 



Wstrzymało się – 0 

Protokół z LXVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Do punktu 23 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Kolejna  sesja jest planowana na 28
grudnia. Korespondencji nie będę odczytywał, państwo ją otrzymali, krótko tylko powiem
o co chodzi. Korespondencja od Pani Stanisławy Domżał - Pani wnioskuje o zaplanowanie
środków na przebudowę drogi  gminnej  ulicy Mickiewicza,  Pan Burmistrz  odpowiedział
Pani  Stanisławie,  odpowiedział  pozytywnie,  że  takie  środki  zostaną  umieszczone
w  projekcie  budżetu  na  dokumentację  tak,  ponieważ  pismo  jest  adresowane  do  Rady
Miejskiej,  więc jeśli  Państwo pozwolą,  to ja  odpowiem w ten sposób,  że Rada Miejska
przyjmuje  stanowisko  Pana  Burmistrza  jako  własne,  bo  najpierw  trzeba  wykonać
dokumentację, żeby takiej przebudowy dokonać. Kolejna sprawa to skarga Pana Krzysztofa
Goliszewskiego,  skarga  wpłynęła  w  dwóch  dniach  -  20  i  24,  skarga  dotyczy  zdaniem
skarżącego  ograniczeń  w korzystaniu  z  budynku,  przy  czym skarga  jest  pisana  nie  we
własnym imieniu,  tylko w imieniu drugiej  osoby -  po konsultacji  z  Panem Mecenasem
doszliśmy do wniosku, że  na to musi być odrębna zgoda, tej drugiej osoby. W drugim
pakiecie korespondencji, Państwo to wszystko macie zostało zamieszczone upoważnienie,
ale zdaniem Pana Mecenasa jest ono niewystraczające.  Poprosiłbym o takie szczegółowe
wyjaśnienie.    

Adwokat  Konrad  Wypych  -  Zgodnie  z  kpa  skarga  może  być  wnoszona  w  imieniu
własnym lub w imieniu cudzym, ale za zgodą tej innej osoby. Tutaj treść skargi ewidentnie
wskazuje, że skarżący niejako interweniuje na rzecz zupełnie innej osoby. Na skutek pisma
skierowanej do tej osoby, czy wyraża zgodę na skargę pismo od tej osoby nie wpłynęło,
tylko skarżący przedstawił zdjęcie pełnomocnictwa. Po pierwsze zdjęcie samo w sobie nie
może być uznane za dokument, po drugie  pełnomocnictwo było ogólne a nie do konkretnej
czynności, tutaj byłoby potrzebne rodzajowe, a po trzecie i to przede wszystkim właściwie,
w treści skargi, skarżący nie ujawnił się, że działa jako pełnomocnik innej osoby. On dalej
pisze, że to on jest wnoszącym skargę, no więc nawet gdyby te pełnomocnictwo uznać, to
nie zwalnia to z warunku uzyskania zgody osoby, której skarga dotyczy, bo przecież jej
dane byłyby na sesji  ujawniane i jej sprawa byłaby roztrząsana, wobec braku tej zgody,
moim zdaniem nie można uznać, że ta skarga w ogóle została skutecznie wniesiona. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  –  Państwo  otrzymaliście  też  projekt
pisma do Pani w imieniu której  Pan Goliszewski działa,  takie pismo po uzupełnieniach
właściwych zostanie wysłane. Jeżeli będzie tak jak w tym piśmie,  że Pani odpowie w ciągu
określonego czasu i uzna, że udzieliła takiego, to wtedy skarga będzie dalej rozpatrywana
przez  Radę  Miejską.  Kolejna  sprawa,  wpłynęło  pismo  od  Rady  Miejskiej  w  Bieżuniu,
dotyczące reparacji wojennych, kolejne pismo wpłynęło od Naczelnika Urzędu Skarbowego
w Płocku,  to  pismo dotyczy oświadczenia  majątkowego,  które  złożyła  Pani  Małgorzata
Nawrocka, myślę, że Państwo się zapoznali z tym jeszcze jest jedna sprawa, mianowicie
czeka nas podjęcie uchwały dotyczącej strategii rozwoju ponadlokalnego dla partnerstwa
obszar  funkcjonalny  Miasta  Płocka,  Miasto  Gostynin  ma  współpracę  w  zakresie  tego
partnerstwa i Pani Paulina  przysłała stosowne pismo, to pismo wysłaliśmy dzisiaj, bo ono



dzisiaj  do  nas  wpłynęło,  także  zapowiadam,  że  w  styczniu,  taka  stosowana  uchwała,
dotycząca tej współpracy będzie podejmowana.        

Do punktu 24

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Zamykam obrady LXVIII  sesji Rady
Miejskiej VIII Kadencji, dziękuję wszystkim za przybycie.                    

Przewodniczący Rady Miejskiej
        
          Andrzej Hubert Reder 

 

 

 

  


